

Date: March 24, 2025

التاريخ: 24 مارس 2025م

Subject: Disclosure of the Names of Candidates for Membership of the Board of Directors of Bank Nizwa

الموضوع: الإقصاح عن أسماء المترشحين لعضوية مجلس إدارة بنك نزوى

Bank Nizwa is pleased to announce the following names of the candidates for the membership of the Board of Directors for the coming period (2025 - 2028):

يسر بنك نزوى الإفصاح عن أسماء المترشحين لعضوية مجلس الإدارة للفترة القادمة (2025 - 2028)م وهم:

 Sheikh Khalid bin Abdullah bin Ali Al-Khalili 1- الشيخ خالد بن عبدالله بن علي الخليلي

Sheikh Khalid Al Khalili has over 25 years of experience in various fields. He graduated from the Florida Institute of Technology in Civil Engineering, USA. He is the Chairman of Aflag Group, a diverse group of operating companies. Sheikh Khalid is the Deputy Chairman of the Board of Directors of OMINVEST, Chairman of the Board of Liva Insurance and Deputy Chairman of the Board of Omantel.

يتمتع الشيخ خالد الخليلي بخبرة تزيد عن 25 عامًا في مجالات مختلفة. تخرج من معهد فلوريدا للتكنولوجيا في الهندسة المدنية بالولايات المتحدة الأمريكية. ويشغل حاليا رئيس مجلس إدارة مجموعة أفلاج، ونائب رئيس مجلس إدارة شركة أومنفيست. كما يشغل منصب رئيس مجلس إدارة شركة ليفا للتأمين ومنصب نائب رئيس مجلس إدارة عمانتل.

 Mr. Musabah bin Saif bin Musabah Al-Mutairi.

2- الفاضل مصبح بن سيف بن مصبح المطيري

Mr. Al Mutairy has 30 years of experience in the areas of investment, finance, and accounting. Mr. Al Mutairy is a Member of several Boards, including Chairman of Green Valley Farms LLC, Member of the Board at Hotels Management Co. International SAOG and Oman National Investments Development Company SAOC. He holds a bachelor's degree in Accounting and a Master of Business Administration in Finance. In addition, he holds several internationally recognized accounting qualifications.

يتمتع الفاضل مصبح المطيري بخبرة ثلاثين عامًا في مجالات الاستثمار والتمويل والمحاسبة. وهو عضو في العديد من مجالس الإدارة، بما في ذلك رئيس مجلس إدارة شركة وادرة الفنادق Farms LLC وعضو مجلس إدارة في شركة إدارة الفنادق الدولية، والشركة العمانية لتنمية الاستثمارات الوطنية. الفاضل مصبح حاصل على درجة البكالوريوس في المحاسبة وماجستير إدارة الأعمال في المالية. بالإضافة إلى ذلك، هو حاصل على العديد من المؤهلات المحاسبية المعترف بها دوليًا

3- Mr. Paul Nicholas Phillips

3- الفاضل بول نيكو لاس فيليبس

Mr.Paul Nicholas holds an MBA and has diverse professional experience in various sectors including construction, general trade, and real estate. He is a member in the board of Samail

بول نيكولاس حاصل على ماجستير في إدارة الأعمال، ويمتلك خبرات عملية مختلفة في قطاعات الإنشاءات والتجارة العامة والعقارات. وهوعضو في مجلس إدارة شركة تنمية سمائل الأهلية والرئيس التنفيذي لمجموعة أفلاج.

P.O. Box 1423, Al Khuwair Postal Code 133 Sultanate of Oman CR No. 1152878 www.banknizwa.om Call Centre: 24 950 500

pl

ص.ب: ۱۳۲۳, الخوير الرمز البريدي: ۱۳۳۰ سلطنة عمان رقم س.ت: ۱۱۵۲۸۷۸ www.banknizwa.om مرکز الاتصال: 24 950 900

رقم البطاقة الضربية : 8074540



National Development Company and CEO of Aflag Group.

4- Sheikh Saif bin Hilal bin Nasser Al-Maawali

Sheikh Saif Al-Maawali, holds a Bachelor's degree in Management and Economics from the University of Arkansas, USA and has extensive professional experience in the logistics and trade sectors, as well as in the real estate and charitable work sectors. He serves as a Chairman of the Board of Directors of the Charitable Endowment Foundation.

5- Mr. Atef bin Saeed bin Rashid Al-Siyabi

Mr. Atef holds a degree in Computer Engineering and Networking from Coventry University and a Master's degree from Franklin University. His track record extends to more than 17 years in information technology and business transformation. He serves as a Board Member for Omantel and Zain Telecommunications.

6- Sheikh Majid bin Ali bin Majid Al-Maamari

Sheikh Majid presently holds the position of CEO at Al Ghadeer Investment Company. With a diverse background spanning banking, construction, real estate, property management, aviation, logistics, and agricultural investment, he brings over 16 years of extensive experience to the table. His expertise extends to strategic analysis and decision making. He contributes his insights as a board member of Salam Air SOAC.

7- Mr. Abdulaziz bin Saeed bin Hamad Al-Shidhani

Mr. Abdulaziz holds a Bachelor of Engineering and an MBA from Sultan Qaboos University, along with a Certificate in Leadership and Competitiveness from Oxford University. He is the General Manager of Oman Hydrogen

P.O. Box 1423, Al Khuwair Postal Code 133 Sultanate of Oman CR No. 1152878 www.banknizwa.om Call Centre: 24 950 500

K

4- الشيخ سيف بن هلال بن ناصر المعولي

حاصل على بكالوريوس إدارة وإقتصاد من جامعة أركنساس في الولايات المتحدة الأمريكية، ويمثلك خبرات عملية متعددة في قطاع اللوجتسيات والتجارة وخبرة في القطاع العقاري والعمل الخيري، ويشغل حاليا رئيس مجلس إدارة مؤسسة الوقف الخيري.

5- الفاضل عاطف بن سعيد بن راشد السيابي

يمتلك الفاضل عاطف درجة البكالوريوس في الهندسة وأجهزة الكمبيوتر والشبكات من جامعة كوفنتري وماجستير من جامعة فرانكلين. ويمتلك خبرة تمتد لأكثر من 17 عاما في مجالات تشمل تقنية المعلومات والتحول المؤسسي. ويشغل حاليا عضو مجلس إدارة الشركة العمانية للإتصالات (عمانتل) وعضو مجلس إدارة شركة زين للإتصالات.

6- الشيخ ماجد بن علي بن ماجد المعمري

يشغل الشيخ ماجد حاليًا منصب الرئيس التنفيذي لشركة الغدير للاستثمار. ومع خبرات متنوعة تشمل الخدمات المصرفية والبناء والعقارات وإدارة الممتلكات والطيران والخدمات اللوجستية والاستثمار الزراعي، فإنه يمتلك أكثر من 16 عامًا من الخبرة الواسعة، وتمتد خبرته إلى التحليل الاستراتيجي وصنع القرار. يشغل الشيخ ماجد حالياً عضو مجلس إدارة طيران السلام ش.م.م.ع.

7- الفاضل عبدالعزيز بن سعيد بن حمد الشيذاني

يمتلك الفاضل عبدالعزيز بكالوريوس في الهندسة من جامعة السلطان قابوس وماجستير في إدارة الأعمال من جامعة السلطان قابوس وشهادة القيادة والتنافسية من جامعة اكسفورد- كما يملك خبرة عملية واسعة حيث يعمل حاليا مدير العام لشركة هيدروجين

ص.ب: ۱۳۲۳, الخوير الرمز البريدي : ۱۳۳ سلطنة عمان رقم, س.ت: ۱۱۵۲۸۷۸ www.banknizwa.om مرکز الاتصال : 24 950 900

رقم البطاقة الضربية : 8074540

Tax Card No.: 8074540



Company, former Board Member of Nama Power and Water Procurement Company, and Vice Chairman of Oman Environmental Services Holding Company.

عمان، ويشغل عضو مجلس إدارة سابق لشركة نماء لشراء الطاقة و المياة، ونائب رئيس مجلس إدارة الشركة العمانية القابضة لخدمات البيئة.

8- Mr. Muslim Sani Muslim Jaddad

8- الفاضل مسلم صانع مسلم جداد

Mr. Muslim holds multiple academic qualifications from Cardiff Metropolitan University and a Bachelor's in Accounting from Sultan Qaboos University. With 18 years of experience in internal audit at the Diwan, he is also a former Board Member of Al Sahara Oil Services Co. SAOC.

يمتلك الفاضل مسلم مؤهلات علمية متعددة من جامعة كاردف متر وبلتان - بريطانيا - وبكالوريوس محاسبة من كلية الإقتصاد و العلوم السياسية - جامعة السلطان قابوس . كما ويمتلك خبرات عملية تمتد الى 18 عاماً في المراجعة الداخلية و التدقيق في ديوان البلاط السلطاني . كما ويشغل حاليا عضو مجلس إدارة سابق شركة الصحاري للخدمات النقطية ش.م.ع. م

9- Mr. Nasser bin Rashid bin Saif Al-Shabli

9- الفاضل ناصر بن راشد بن سيف الشبلي

Mr. Nasser holds a Bachelor's degree in Civil Engineering and a Master's degree in Business Administration, in addition to 25 years of professional experience in various sectors.

يمتلك الفاضل ناصر شهادة البكالوريوس في الهندسة المدنية و شهادة الماجستير في إدارة الأعمال، بالاضافة الى خبرات عملية تمتد الى 25 سنة في مجالات مختلفة.

Mr. Khamis bin Muhammad bin Saeed Al-Subhi

10- الفاضل خميس بن محمد بن سعيد الصبحي

Mr. Khamis holds a Bachelor's degree in Geophysics and a Master's in Petroleum Engineering, both from the UK. With over 18 years of experience in oil and gas, asset management, and petroleum economics, he combines technical expertise with strong leadership skills.

يمتلك الفاضل خميس بكالوريوس فيزياء الأرض (المملكة المتحدة) وماجستير هندسة النفط (المملكة المتحدة) - بالاضافة الى خبرات فنية و قيادية وعملية تمتد لأكثر من 18 عاماً في النفط والغاز وادارة أصول النفط واقتصاديات البترول.

11-Mr. Ahmed bin Salem bin Mohammed Al Busaidi

11- الفاضل أحمد بن سالم بن محمد البوسعيدي

Mr. Ahmed holds a Bachelor's degree in Accounting and a Master's degree in Finance and Economics, in addition to professional experience at the Military and Security Services Pension Fund, Ministry of Defense and Ministry of Finance. He serves as a Member of Salalah Port Services Company and Chairman of the Board of Directors of ASAS Company.

يمتلك الفاضل أحمد بكالوريوس في المحاسبة وماجستير في المالية و الإقتصاد بالاضافة إلى خبرات عملية لدى صندوق تقاعد الأجهزة العسكرية والأمنية، وزارة الدفاع، ووزارة المالية. ويشغل حاليا عضو في شركة صلالة لخدمات المواني، ورئيس مجلس إدارة شركة أساس.

P.O. Box 1423, Al Khuwair Postal Code 133 Sultanate of Oman CR No. 1152878 www.banknizwa.om Call Centre: 24 950 500

Tax Card No.: 8074540

14

ص.ب: ۱۳۲۳, الخوير الرمز البريدتي : ۱۳۳۳ سلطنة عمان رقم س.ت: ۱۱۵۲۸۷۸۸ www.banknizwa.om مركز الاتصال : 24 950 900

رقم البطاقة الضربيية : 8074540



12- Mr. Salem bin Ali bin Saeed Al-Hana'i

12- الفاضل سالم بن على بن سعيد الهنائي

Mr. Salem holds an MBA from the University of Bedfordshire, UK, and a Bachelor's degree in Arts. He also has professional experience in various sectors. He serves as a member of the Board of Directors of Vodafone Oman (Telecommunications) and a member of the Board of Directors of the Social Protection Fund.

يمتلك الفاضل سالم مؤهل الماجستير في إدارة الأعمال من المملكة المتحدة من جامعة Bedfordshire ودرجة الليسانس في الأداب. بالإضافة إلى خبرات عملية في مجالات مختلفة. ويشغل حاليا عضو في مجلس إدارة فودافون عمان (الإتصالات)، وعضو مجلس إدارة صندوق الحماية الإجتماعية.

13- Mr. Hussein Mortada Mohsen Ali

Mr. Hussein has over 20 years of experience in entrepreneurship. He holds a bachelor's degree in Computer Sciences and various professional certifications. He also has professional experience in various fields, including executive management, operations, and marketing.

13- الفاضل حسين مرتضى محسن على

يملك الفاضل حسين خبرة عملية في ريادة الأعمال لأكثر من 20 سنة. وهو حاصل على درجة البكالوريوس في مجال علوم الحاسب الألي وشهادات مهارية مختلفة. كما يملك خبرة عملية في مجالات مختلفة تشمل الإدارة التنفيذية والعمليات و التسويق.

We extend our gratitude to the candidates wishing them success.

وفي هذا الإطار يتقدم البنك بالشكر الجزيل لكل المترشحين راجين لهم التوفيق.

Kind regards,

اطيب التحيات،،

الرئيس التنفيذي Khalid Al Kayed Chief Executive Officer

1. Kayed



P.O. Box 1423, Al Khuwair Postal Code 133 Sultanate of Oman CR No. 1152878 www.banknizwa.om Call Centre: 24 950 500

Tax Card No.: 8074540

ص.ب: ۱۳۲۳, الخوير الرمز البريدي : ۱۳۳ سلطنة عمان رقم س.ت: ۱۱۵۲۸۷۸ www.banknizwa.om مرکز الاتصال : 24 950 900

رقم البطاقة الضربيية : 8074540